
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 01/15 
Den konání 21. ledna 2015 
Místo konání MÚ Litomyšl 
Čas  Od 15.00 Do 17.30  

     
Přítomnost členů komise Vojtěch Stříteský přítomen 

PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 
Věra Janečková přítomna 
Petr Fila, DiS. přítomen 
Mgr. Martin Klejch přítomen 
František Jandáček přítomen 

 Filip Holub přítomen 
 Mgr. Martin Šorf přítomen 
 Ing. Martin Tláskal přítomen 
   
   

Přítomnost pracovníka MěÚ   
Přítomnost dalších osob  Mgr. Josef Štefl přítomen 

Radomil Kašpar přítomen 
  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 
 

Program jednání: 
1. Úvodní slovo předsedy, seznámení se směrnicí a představení přítomných členů 

komise 
2. Očekávání a představy členů o práci v komisi 
3. Seznámení se Zásadami pro poskytování dotací na podporu sportu  
4. Návrh rozpočtu na podporu sportu pro rok 2015  
5. Hřiště pro seniory 
6.  Stanovení termínů setkávání v roce 2015 
7.  Diskuse 
8.  Vstup pana starosty Radomila Kašpara – rozpočet Města Litomyšle 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Předseda komise přivítal přítomné členy a seznámil je s organizační směrnicí 1/11 
OS/1316/R  „Statut, jednací a organizační řád komisí Rady města“, který je 
součástí tohoto zápisu. A zdůraznil, že komise má pouze doporučující stanoviska 
pro jednání RaM a ZaM.  
 

Usnesení 
č. 01/15 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
2. Všichni členové se představili a přednesli svá očekávání od činnosti v komisi a 

představy o své práci v ní.  
 

Usnesení 
č. 02/15 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
3. Milada Nádvorníková představila schválené Zásady pro poskytování dotací na 

podporu sportu a formuláře žádostí.  
Proběhla diskuse nad materiály a bylo domluveno, že pokud se to ukáže 
potřebné, bude v roce 2015 proveden návrh aktualizace Zásad a formulářů 
žádostí. 

Usnesení Nehlasovalo se  



                                                                 
 
č. 03/15 
hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

4. Komise byla seznámena s návrhem rozpočtu kap. 08, org. 2263, sportovní 
komise: 

1 100 tis. Kč - provozní výdaje  
      0 tis. Kč - podpora činnosti  
  100 tis. Kč - podpora jednorázových akcí 
  260 tis. Kč - dotace pro TJ Jiskra Litomyšl a HC Litomyšl - výstroj oddílů  
  840 tis. Kč - podpora sportující mládeže 
  100 tis. Kč - údržba hřiště s umělou trávou 

2 400 tis. Kč 
 
  300 000 Kč - rezerva RaM 
  250 000 Kč - odměny trenérů 
 
Celková navržená částka k rozdělení na podporu sportu činí 2 950 000 Kč. 
 

Usnesení 
č. 04/15 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
5. Komise byla informována, že v rozpočtu na rok 2015 je plánována částka 300 tis. 

Kč na údržbu a nákup herních prvků (organizace 2264).  
 
M. Nádvorníková informovala o dopise, kterým bylo Město vyzváno k vybudování 
hřiště pro seniory. Starosta Kašpar navrhuje částku 70 tis. Kč z organizace 2264 
využít.  
Komise se k návrhu vrátí a doporučí nejvhodnější lokalitu pro zřízení hřiště. 

Usnesení 
č. 05/15 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
6. Komise naplánovala setkávání na rok 2015:  

  2.  2. 2015 – 15.00 – 18.00 – velká zasedací místnost MÚ  - Bří Šťastných  1000 
27.  5. 2015 – 15.00 – 17.00 – zasedací místnost J. E. Purkyně 918 
  9.  9. 2015 – 15.00 – 17.00 – zasedací místnost J. E. Purkyně 918 
  2.12. 2015 – 15.00 – 17.00 – zasedací místnost J. E. Purkyně 918  
 

Usnesení 
č. 06/15 

Dohoda 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

7. Komise diskutovala o: 
F. Holub – se zajímá, jak fungují sportoviště ve městě 
M. Klejch – upozornil na chátrající budovu TJ Sokol Litomyšl 
F. Jandáček – TJ Jiskra Litomyšl trápí stav kotelny a odpadů 
J. Štefl – hodnotil stávající systém poskytování dotací jako vyhovující včetně 
podpory sportujících dětí a mládeže 
M. Tláskal – by rád podporoval malé sporty a přiměl ke sportování rodiče s dětmi 
V. Stříteský – navrhnul zvážit možnost uspořádat vlastní sportovní akce a nutnost 
podporovat TV na školách 
P. Fila – stávající podpora sportu je dobře nastavená 
 

Usnesení 
č. 07/15 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
8. Jednání se zúčastnil také starosta Radomil Kašpar, který členy seznámil 

s vývojem rozpočtu na podporu sportu v posledních několika letech a také plány 
na rok 2015 a upozornil, že na podporu sportu jdou prostředky nejenom 



                                                                 
 

prostřednictvím kap. 08- sportovní komise, ale jsou i v rozpočtu Městských služeb 
Litomyšl a v kap. 04 – výstavba.  
Pan starosta také zdůraznil nutnost větších investic do údržby městského 
majetku. 
Komisi požádal o objektivitu při navrhování rozdělení dotací na podporu sportu.  

Usnesení 
č. 08/15 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

 
V Litomyšli dne 21. ledna 2015  

podpis předsedy komise 
 


